
Dz-07.0021.5.2021 

Protokół nr 30/2021 

z XXX sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 25 maja 2021 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności. 

Z uwagi na obowiązujący stan epidemii obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym. 

Radni uczestniczący w sesji w trybie stacjonarnym obradowali w siedzibie Rady Dzielnicy 

VII przy ul. Prusa 18 w Krakowie. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.02 przewodniczący sprawdził obecność radnych, odczytując imiona i nazwiska 

w kolejności alfabetycznej. Swoją obecność na sesji potwierdzili: Grzegorz Bała, Marek 

Boroń, Szczęsny Filipiak, Marzena Garzeł, Andrzej Hawranek, Krzysztof Jakubowski, 

Tomasz Jakubowski, Paweł Kajfasz, Marcin Kapusta, Paweł Kowalski, Iwona Kubacka, 

Krzysztof Kwarciak, Julia Mach, Magdalena Mardyła, Jakub Markowski, Jerzy Milej, 

Grzegorz Naprawski, Maciej Tumidajski. Radni: Marek Boroń, Szczęsny Filipiak, Krzysztof 

Jakubowski i Julia Mach byli obecni na sali obrad, pozostali radni uczestniczyli w sesji 

w trybie zdalnym. 

Po stwierdzeniu obecności 18 członków Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób 

stanowi kworum wystarczające do podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący 

otworzył XXX sesję Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec. Poinformował, że protokoły z sesji 

odbywanych w trybie stacjonarno-zdalnym będą przyjmowane na pierwszej sesji odbywającej 

się w trybie stacjonarnym. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak przypomniał, że sesja jest utrwalana za pomocą urządzenia 

rejestrującego dźwięk oraz istnieje możliwość jej odtworzenia, a nagrania obrad są 

udostępniane na stronie internetowej Dzielnicy oraz na wniosek o udostepnienie nagrań 

osobom trzecim. Ponadto poinformował że publiczne przekazywanie na sesji dowolnych 

informacji o osobach fizycznych niepełniących funkcji publicznych, obecnych bądź 

nieobecnych na sesji lub wypowiadanie się publicznie na ich temat może stanowić naruszenie 

ich prywatności oraz dobrego imienia, a w konsekwencji stanowić naruszenie ochrony 

poufności ich danych osobowych. 

Po wypowiedzi przewodniczącego swoją obecność na sesji, w trybie zdalnym, zgłosił radny 

Marek Sikora. 

Ad. 2. 

Przewodniczący poinformował, że wszystkie projekty znajdujące się w projekcie porządku 

obrad wpłynęły w terminie nie wymagającym ich wprowadzania na podstawie wniosku 

podpisanego przez 11 radnych i zapytał, czy ktoś chce może zgłosić wniosek o zmianę 

porządku obrad. Wobec braku zgłoszeń, przewodniczący rozpoczął procedowanie projektów 

uchwał zgodnie z ustalonym porządkiem. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 



3. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa 

i Spraw Społecznych Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca Komisja jw. 

(druk nr 303, referuje Szczęsny Filipiak). 

4. Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Interwencji 

i Współpracy Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca Komisja jw. (druk nr 

304, referuje Szczęsny Filipiak). 

5. Projekt uchwały w sprawie uwag do części projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Morelowa” (pismo znak: BP-02-

1.6721.379.231.2021.KPŁ z 19.04.2021) – projektodawca Zarząd (druk nr 305, referuje 

Szczęsny Filipiak). 

6. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla 

zamierzenia inwestycyjnego przy ul. Wioślarskiej w Krakowie (pismo znak: AU-02-1. 

6730.2.935.2019.KCZ z 30.04.2021) – projektodawca Zarząd (druk nr 306, referuje 

Szczęsny Filipiak). 

7. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 22/2, obr. 23 Krowodrza, 

położonej przy ul. Księcia Józefa w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.205.2020.BF2 

z 10.04.2021) – projektodawca Zarząd (druk nr 307, referuje Szczęsny Filipiak). 

8. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 – projektodawca Zarząd (druk nr 

308, referuje Szczęsny Filipiak). 

9. Projekt uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 – projektodawca Zarząd (druk nr 

309, referuje Szczęsny Filipiak). 

10. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad 3. 

Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa i Spraw 

Społecznych Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

W dyskusji udział głos zabrali: Krzysztof Kwarciak i Andrzej Hawranek. 

Uchwała w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa i Spraw 

Społecznych Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta stosunkiem głosów: 18 za, 

1 przeciw, 0 wstrzymujących się (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek 

Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof 

Jakubowski - za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł 

Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – przeciw, Julia Mach – za, 

Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, 

Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr XXX/298/2021). 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Interwencji i Współpracy 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Interwencji i Współpracy 

Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta jednomyślnie 19 głosami za (radni 

głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, 



Marzena Garzeł – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz 

Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona 

Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub 

Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej 

Tumidajski – za) (Uchwała nr XXX/299/2021). 

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie uwag do części projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Morelowa” (pismo znak: BP-02-1.6721.379.231.2021.KPŁ 

z 19.04.2021) zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Julia Mach, Szczęsny Filipiak, Krzysztof Kwarciak, Paweł 

Kowalski, Witold Górny. 

Uchwała w sprawie uwag do części projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru „Morelowa” (pismo znak: BP-02-1.6721.379.231.2021.KPŁ 

z 19.04.2021) została podjęta stosunkiem głosów: 14 za, 2 przeciw, 4 wstrzymujące się (radni 

głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, 

Marzena Garzeł – wstrzymuje się, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof 

Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – wstrzymuje się, Paweł Kajfasz – wstrzymuje się, 

Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – 

wstrzymuje się, Julia Mach – przeciw, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy 

Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – przeciw) 

(Uchwała nr XXX/300/2021). 

W trakcie procedowania 5. punktu porządku obrad na salę przybył radny Witold Górny. 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy ul. Wioślarskiej w Krakowie (pismo znak: AU-02-1.6730.2.935.2019. 

KCZ z 30.04.2021) zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Maciej Tumidajski, Grzegorz Bała, Krzysztof Kwarciak, Marzena 

Garzeł i Szczęsny Filipiak. 

Szczęsny Filipiak złożył poprawkę do projektu uchwały, o treści: 

W uzasadnieniu do uchwały dokonuje się połączenia drugiego i trzeciego zdania w jedno, o 

następującej treści:  

Wątpliwości budzi jednak wybrany i przeznaczony na lokalizację tej inwestycji teren, z uwagi 

na posadowienie w najbliższym sąsiedztwie wału przeciwpowodziowego, o mocno 

nadwyrężonej strukturze, który po raz ostatni był poważnie zagrożony podczas powodzi 

w 2010 roku. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali następująco: 

Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold 

Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, 

Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, 

Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, 

Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla zamierzenia 

inwestycyjnego przy ul. Wioślarskiej w Krakowie (pismo znak: AU-02-1.6730.2.935.2019. 

KCZ z 30.04.2021) została podjęta stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

(radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, 



Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – 

za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, 

Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – wstrzymuje się, Julia Mach – za, Magdalena 

Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek 

Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr XXX/301/2021).  

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 22/2, obr. 23 Krowodrza, 

położonej przy ul. Księcia Józefa w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.205.2020.BF2 

z 10.04.2021) zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Witold Górny. 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zbycia działki nr 22/2, obr. 23 Krowodrza, 

położonej przy ul. Księcia Józefa w Krakowie (pismo znak: GS-01.6840.205.2020.BF2 

z 10.04.2021) została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali następująco: 

Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold 

Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, 

Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, 

Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, 

Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) 

(Uchwała nr XXX/302/2021).  

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2021 została podjęta stosunkiem głosów: 19 za, 0 przeciw 

1 wstrzymujący się (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – wstrzymuje się, Marek 

Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej 

Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, 

Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, 

Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz 

Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr XXX/303/2021).  

Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 zreferował w imieniu projektodawcy 

Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Kwarciak, Witold Górny, Tomasz Jakubowski, Marcin 

Kapusta, Paweł Kajfasz, Jerzy Milej, Grzegorz Bała, Krzysztof Jakubowski, Szczęsny 

Filipiak, Marzena Garzeł oraz Jakub Markowski, który zgłosił wniosek formalny 

o przerwanie dyskusji. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że do głosu zapisana była radna Marzena 

Garzeł. Grzegorz Bała opowiedział się za wnioskiem formalnym, głosu przeciw nie było. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał wniosek formalny pod głosowanie. Wniosek został 

przyjęty stosunkiem głosów: 12 za, 1 przeciw, 5 wstrzymujących się (radni głosowali 

następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł 



– nie głosowała, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, 

Tomasz Jakubowski – wstrzymuje się, Paweł Kajfasz – wstrzymuje się, Marcin Kapusta – 

przeciw, Paweł Kowalski – wstrzymuje się, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – 

wstrzymuje się, Julia Mach – nie głosowała, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, 

Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – 

wstrzymuje się). 

Uchwała w sprawie wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 została podjęta stosunkiem głosów: 17 za, 

0 przeciw, 2 wstrzymujące się (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek 

Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej 

Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – wstrzymuje się, Tomasz Jakubowski – za, Paweł 

Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof 

Kwarciak – wstrzymuje się, Julia Mach – nie głosowała, Magdalena Mardyła – za, Jakub 

Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej 

Tumidajski – za) (Uchwała nr XXX/304/2021). 

Ad 10. 

Krzysztof Jakubowski stwierdził, że został obrażony przez jednego z radnych, za co będzie 

żądał przeprosin. Poproszony o doprecyzowanie, przywołał słowa wypowiedziane przez 

Witolda Górnego. 

Witold Górny oświadczył, że jeżeli wypowiedziane przez niego słowa zostały odebrane przez 

Krzysztofa Jakubowskiego personalnie, chociaż nie było to jego intencją, to bardzo go za to 

przeprasza i zapytał, czy przeprosiny zostały przyjęte. 

Krzysztof Jakubowski potwierdził, że przyjmuje przeprosiny. 

Szczęsny Filipiak zreferował projekty uchwał, które Zarząd zamierza podjąć na posiedzeniu 

w dniu 26 maja br. Przedstawione zostały następujące projekty: 

 projekt uchwały w sprawie przetargu nieograniczonego na dzierżawę nieruchomości 

zabudowanej Ostrogiem Bramnym Bramy „Wola Justowska” zlokalizowanej przy 

ul. Królowej Jadwigi 124 D w Krakowie; pytanie odnośnie projektu zadał Maciej 

Tumidajski, 

 projekt uchwały w sprawie opinii do projektów budowy i dobudowy oświetlenia ulicznego 

na terenie Dzielnicy VII, 

 projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej rozbudowy monitoringu w Szkole 

Podstawowej nr 31 w Krakowie, 

 projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej projektu zgłoszonego w ramach Budżetu 

Obywatelskiego, pn. „Smoczy szlak na wzór wrocławskich krasnali – Smok co krok”; 

uwagę do trybu postępowania jednostki miejskiej zgłosił Krzysztof Kwarciak. 

Następnie przewodniczący Szczęsny Filipiak zreferował Uchwałę nr 83/2021 Zarządu 

Dzielnicy z 13 maja 2021 r. w sprawie priorytetowego statusu przebudowy ul. Kościuszki 

oraz pilnego przyjęcia niezbędnych rozwiązań zaradczych, która nie była wcześniej 

konsultowana z radnymi. 

W dyskusji po wystąpieniu przewodniczącego Rady głos zabrali: Krzysztof Kwarciak, Maciej 

Tumidajski, Witold Górny, Szczęsny Filipiak, Marcin Kapusta, Jakub Markowski, Marzena 

Garzeł. 

W kolejnych komunikatach przewodniczący Szczęsny Filipiak: 



 poinformował zebranych, że w siedzibie Dzielnicy jest do wglądu informacja nt. stanu 

środków poniesionych oraz wycena materiałów do urządzeń drukujących, 

 zreferował ostanie spotkanie przedstawicieli Zarządu Dzielnicy z przedstawicielami 

Zarządu Dróg Miasta Krakowa, podczas którego m. in. omówione zostały następujące 

tematy: 

 przebudowa ul. Królowej Jadwigi (potwierdzono harmonogram prac na realizację VI 

etapu oraz oczekiwanie na rozstrzygniecie odwołania do Wojewody małopolskiego 

w sprawie V etapu), 

 przystąpienie do opracowania wielowariantowej koncepcji rozbudowy 

ul. Starowolskiej (podpisana została umowa z projektantem, który będzie poproszony 

o spotkanie z przedstawicielami Zarządu, celem przedstawienia mu oczekiwań 

mieszkańców), 

 wyniki rozpoznania przez ZDMK wniosków do programu budowy chodników  

(chodnik na ul. Rzepichy jest pierwszy w kolejności do realizacji w Dzielnicy VII, 

jednak jego projektowanie nie nastąpi wcześniej niż w 2024 r.); materiały z Komisji 

Infrastruktury RMK zostaną przekazane radnym e-mailem, 

 dobudowa brakującej nawierzchni w ul. Złotej (przedstawiona wycena budowy wraz 

z odwodnieniem opiewała na kwotę około 1,2 mln zł; na prośbę przedstawicieli 

Zarządu ma zostać przygotowana informacja nt. możliwości wykonania nawierzchni 

sięgacza z ażurów, na co wstępnie zgadzali się mieszkańcy), 

 analogicznie zastępca dyrektora ZDMK zobowiązał się dokonać analizy wykonania 

utwardzenia nawierzchni na ul. Orlej bocznej, 

 sprawa możliwości przedłużenia ul. Oszustowskiego w kierunku północnym; w tym 

przypadku konieczne jest odłożenie tematu do czasu uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Bielany” (na razie brak jest podstaw do 

wykupu działki) 

 kwestia uwag do planowanej przebudowy ul. Kościuszki, jakie Rada Dzielnicy 

zgłosiła w uchwale z początku 2019 r. – ZDMK prześle pisemną informację na temat 

sposobu rozpatrzenia ww. uwag w kontekście aktualnie opracowywanego projektu 

przebudowy.  

 wraz z Witoldem Górnym referował również spotkanie z dyrektorem jednostki miejskiej 

Klimat-Energia-Gospodarka Wodna, podczas którego omawiano sprawy: 

 opracowanie dokumentacji związanej z odwodnieniem Zakamycza (pomimo 

ogłoszenia dwóch przetargów nikt chętny do opracowania dokumentacji się nie 

zgłosił; sprawa będzie analizowana), 

 podział kompetencji pomiędzy KEGW a ZDMK (wszelkie inwestycje odwodnieniowe 

dotyczące pasa drogowego leżą w gestii ZDMK), 

 temat przygotowania przyszłych remontów (wraz z odwodnieniem) ulic w obszarze 

pomiędzy ul. Królowej Jadwigi a Rudawą, na odcinku od ul. Piastowskiej do ul. 

Jesionowej (Dzielnica otrzyma mapy aktywnego zachowania się wody podczas 

dużych opadów, których analiza będzie punktem wyjścia do kolejnych działań w tym 

zakresie). 

Witold Górny dodał, że na spotkaniu omawiany był również wstępnie temat fotowoltaiki na 

obiektach publicznych, w kontekście tworzenia programu w tym zakresie. 



Jakub Markowski poinformował o terminie posiedzenia Komisji Interwencji i Współpracy 

RD VII. 

Grzegorz Bała poinformował o sprawach dotyczących Olszanicy, takich jak trwający protest 

mieszkańców przeciwko budowie stacji bazowej telefonii komórkowej w rejonie ulic 

Powstania Styczniowego i Insurekcji Kościuszkowskiej, kolejny przypadek skażenia Potoku 

Olszanickiego oraz oficjalna informacja o definitywnym zamknięciu tematu budowy 

grzebowiska dla zwierząt przez Uniwersytet Rolniczy. Radny wyraził opinię, że Rada 

Dzielnicy powinna wesprzeć mieszkańców, szczególnie w kwestii masztu telefonii 

komórkowej. W kwestii grzebowiska dla zwierząt głos zabrała Iwona Kubacka. 

Marzena Garzeł poinformowała, że wraz z Witoldem Górnym wzięła udział w uroczystości 

pożegnania Antoniego Wiatra, dyrektora Miejskiego Dziennego Domu Pomocy Społecznej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 21.32 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 
 

 

 

 


